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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért kell várniuk az alapellátásban dolgozóknak az 
oltásra?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Fülöp  Attila,  az  Emberi  Erőforrások  Minisztériumának  szociális  ügyekért  felelős  államtitkára
közösségi  oldalára  kitett  bejegyzéséből  megtudhattuk,  hogy  a  szociális  intézményekben
dolgozóknak és lakóknak eddig 166 608 oltást adtak be. Ezt jogosan azzal indokolta az államtitkár
úr a bejegyzésében, hogy a járvány terjedése szempontjából az egyik legkockázatosabb terület a
szociális intézményrendszer. A Kormány ezért döntött úgy, hogy az elsők között, közvetlenül az
egészségügyi frontvonalban dolgozók után kapják meg az ott élők és dolgozók az oltást.

Azonban az alapellátásban dolgozókra ez nem vonatkozik, annak ellenére, hogy házról házra járnak
nap mint nap az idős betegek közt, akik ráadásul koronavírus fertőzéssel is feküdhetnek otthon, ha
nem tudják  őket  kórházba  felvenni.  Bármilyen  körültekintően  védekezik  az  ápoló  elkaphatja  a
vírust és megfertőzheti a többi gondozottját is, de ennek ellenére nekik regisztrálni kell az oltásra és
kivárni a sorukat.

Ezzel kapcsolatban tisztelettel kérdezem:

1. Tervezik az alapellátásban dolgozók mihamarabbi, regisztráción kívüli beoltását?

2. Mi indokolja, hogy annak ellenére, hogy mindennap veszélyeztetett korúakkal dolgoznak nem
oltják be őket a második körben, mint a többi szociális dolgozót?

Válaszát várva.

Üdvözlettel,

Ungár Péter



LMP

Budapest, 2021.03.12.
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